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ZAPISNIK 
 
1. izredne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v torek, 15. 01. 2008, ob 17.00 v 
sejni sobi Občine Semič. Sejo je vodil župan, g. Ivan Bukovec. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta občine Semič: 
G. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Matija Hudak, g. Ferdinand Jakša, ga. 
Silva Jančan, g. Anton Malenšek, g. Jože Malnarič, g. Jože Mihelčič, g. Janez Movern in g. 
Stanko Vidmar. 
 
Upravičeno odsotni: Ga. Anica Jakša, g. Damjan Hrvat in ga. Rozalija Mohar (pomotoma ni 
bila obveščena o seji).   
 
Na seji so bili prisotni tudi: 
- ga. Polona Kambič – direktorica občinske uprave, 
- g. Boštjan Ogulin – višji ref. za prostorsko dejavnost in gospodarjenje s st. zemljišči, 
- ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 
- ga. Tatjana Hutar, 
- g. Božidar Vidmar – TV Novo mesto. 
 
Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN 
IZVOLITEV ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnikom predstavil razloge za sklic izredne seje Občinskega 
sveta Občine Semič. Občine že dve leti čakajo obljubljeni razpis Ministrstva za gospodarstvo 
za pridobitev sredstev za gradnjo, upravljanje in vzdrževanje odprtega širokopasovnega 
omrežja elektronskih komunikacij v lokalni skupnosti. Razpis je bil objavljen v sredini 
meseca decembra. Zaradi neznank v zvezi z razpisom, je bil včeraj, 14. 01. 2008, na občini 
strokovnjak, ki je prišel pojasnit celoten razpis, njegove pogoje in cilje. Občina namerava 
projekt izvesti po modelu javno-zasebno partnerstvo. Zaradi terminskih rokov je bil sklic 
izredne seje nujen, saj mora občina po sprejemu sklepa občinskega sveta, objaviti Javni razpis 
za izvedbo postopka sklenitve javno-zasebnega partnerstva, ki mora biti objavljen 45 dni. Po 
zaključenem razpisu morajo biti izpolnjeni vsi pogoji in upoštevani vsi pritožbeni roki za 
sklenitev partnerstva. Rok za prijavo na 1. odpiranje vlog pa je 08. 04. 2008 in do takrat 
morajo biti izpolnjeni vsi pogoji za prijavo.   
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter overovateljev 

zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem Sklepa o ugotovitvi javnega interesa sklenitve javno-zasebnega 

partnerstva za izvedbo projekta »Gradnja, upravljanje in vzdrževanje odprtega 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v Občini Semič«.  

 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal sprejem dnevnega reda.  
 
Predlog sklepa št. 032-01/2008-2: 

Sprejme se dnevni red 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Semič.  
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
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Sklep št. 032-01/2008-2 je sprejet. 
 
G. Zvone Butala je povedal, da ga. Rozalija Mohar ni prejela obvestila za izredno sejo sveta, 
zato tudi ni prisotna na seji. 
 
Pojasnjeno je bilo, da je morda nenamerno prišlo do pomote pri telefoniranju, kar pa se bo še 
natančno preverilo po seznamu klicanih. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Jožeta 
Mihelčiča in g. Antona Malenška. 
 
Predlog sklepa št. 032-01/2008-3: 

Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Jožeta 

Mihelčiča in g. Antona Malenška. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
 
Sklep št. 032-01/2008-3  je sprejet. 
 
Ad. 2)  OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O UGOTOVITVI JAVNEGA 
INTERESA SKLENITVE JAVNO-ZASEBNEGA PARTNERSTVA ZA IZVEDBO 
PROJEKTA »GRADNJA, UPRAVLJANJE IN VZDRŽEVANJE ODPRTEGA 
ŠIROKOPASOVNEGA OMREŽJA ELEKTRONSKIH KOMUNIKACIJ V OBČINI 
SEMIČ« 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da že vrsto let na občini potekajo pobude za izgradnjo 
širokopasovnega omrežja v Občini Semič. S projektom naj bi v občini omogočili 800 
gospodinjstvom priklop na širokopasovno omrežje. Z razpisom bo ministrstvo financiralo 
največ do 3.000,00 EUR za vsako gospodinjstvo na območju belih lis. Vrednost projekt brez 
DDV-ja, če se upošteva število gospodinjstev in maksimalno financiranje ministrstva, je 2,4 
mio EUR. Vrednost DDV-ja, ki znaša 480.000,00 EUR, pa naj bi zagotovila občina. V 
primeru, da bo prijava Občine Semič na razpisu ministrstva uspešna, mora občina v proračunu 
zagotoviti sredstva za DDV. Ko se bo projekt začel izvajati, bo v 18. mesecih zaključen. Na 
občino so bile v zadnjem času naslovljene zahteve Štrekljevca, Črešnjevca, Stranske vasi, 
Črmošnjic, Kot in dela Semiča za ureditev hitrega dostopa do interneta. Dostop do 
širokopasovnega omrežja pa bo čez čas postal nepogrešljiv v gospodarstvu, kot tudi v 
gospodinjstvu.  
Cilj javnega razpisa je zgraditi širokopasovno omrežje na območjih, kjer ni tržnega interesa za 
gradnjo. Po priporočilih ministrstva naj bi občina izvedla celoten projekt, kot projekt javno-
zasebnega partnerstva. Javno zasebno-partnerstvo se sklene na podlagi izvedenega javnega 
razpisa. Omrežje se zgradi na celotnem območju občine, s tem da investitor izgradnjo 
komercialnega dela omrežja gradi z lastnimi sredstvi, nekomercialni del omrežja pa se gradi s 
pridobljenimi sredstvi strukturne politike Evropske unije. Omrežje naj bi bilo v lasti 
soinvestitorja 20 let, po preteku dvajsetih let pa se lastnina prenese na občino. Vložki občine v 
projekt so zemljišča, prostor za centralo in DDV.   
 
Ga. Polona Kambič je svetnikom pojasnila, da je namen sklica izredne seje sprejem sklepa o 
ugotovitvi javnega interesa za sklenitev javno-zasebnega partnerstva za izvedbo projekta. 
Sprejem sklepa občinskega sveta je podlaga za objavo javnega razpisa za izvedbo postopka 
sklenitve javno-zasebnega partnerstva.  
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RAZPRAVA:  
G. Antona Malenška je zanimal razpis, pogoji razpisa, kaj je pri izbiri partnerja postavljeno 
kot prioriteta in kakšna bo končna cena storitve za uporabnika? 
 
Ga. Polona Kambič je povedala da morajo biti pogoji razpisa skladni s pogoji razpisa 
Ministrstva za gospodarstvo in da je puščenega zelo malo maneverskega prostora pri 
oblikovanju pogojev razpisa. Po zaključenem javnem razpisu občina obravnava vse prispele 
vloge. Prijavitelj mora prijavi priložiti tudi idejni projekt. Ko komisija ugotovi, kdo izpolnjuje 
splošne pogoje razpisa jih pokliče na konkurenčni dialog, ki se lahko odvija v več krogih. Na 
koncu komisija izbere partnerja, ki je najprimernejši in najugodnejši za občino in ki izpolnjuje 
zahteve razpisa.  
 
G. Zvonka Butalo je zanimalo za kakšno omrežje gre. 
 
G. Boštjan Ogulin je povedal, da se uporabnike med naselji poveže z optičnimi kabli, možna 
pa je tudi brezžična povezava in zračna povezava. Prenos podatkov pa naj ne bi bil manjši kot 
1 MB/s. Cilj projekta je doseči širokopasovno pokritost celotne občine, kakšna tehnologija bo 
uporabljena za izpolnitev tega cilja, pa bo povedal ponudnik. Pojasnil je tudi, da je hrbtenica 
postavljena že nekaj časa, optični kabel do Obrtne cone je že postavljen, letos pa bo Telekom 
zgradil omrežje še do blokov. 
 
G. Jože Mihelčič je poudaril, da so informacije, ki so jim bile podane, preskope. Občina bo 
morala zagotoviti za pokrivanje DDV-ja 480.000,00 EUR, zato se pojavlja tudi vprašanje, kje 
bo občina dobila ta sredstva. Zanimalo ga je tudi, na kakšen način bo občina dobila nazaj 
vložena sredstva, kdo so izvajalci, ki se lahko prijavijo na razpis in ali je to edina možnost, da 
bo v občini zgrajeno širokopasovno omrežje? 
 
G. Antona Malenška je zanimalo, kdo razdeli območja na območja, ki so ekonomsko 
opravičena in na območja, ki niso? Predlagal je, da se naredi realna ocena vrednosti javno-
zasebnega partnerstva in da je potrebno paziti, da storitev za končnega uporabnika ne bo 
predraga. Lahko pa se tudi zgodi, da se pojavi izvajalec, ki bo pripravljen narediti omrežje za 
celotno občino. Podpira pa predlagani sklep, da obstaja javni interes za sklenitev javno-
zasebnega partnerstva za izgradnjo omenjenega projekta. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da se na razpis ne morejo prijaviti operaterji kot so 
Telekom Slovenije, SIOL in podobni. Razpis občine je namenjen izgradnji nekomercialnega 
dela omrežja. Eden izmed izvajalcev je Tritel, na razpis pa se bo verjetno prijavilo 8 
potencialnih izvajalcev. Pridobitev sredstev razpisa pa je odvisna tudi od števila priključkov. 
Za izgradnjo omrežja do Štrekljevca, Črešnjevca, Stranske vasi, Črmošnjic, Kota in Gač pa 
obstaja komercialni interes Telekoma Slovenije, ki je zagotovil, da bodo povezavo do teh 
naselij zagotovili sami.   
 
G. Jožeta Mihelčiča je zanimalo ali ima Telekom Slovenije pravico izbrati najboljše področje 
za gradnjo omrežja in kje je razmejitev med delom, ki ga bo naredil Telekom Slovenije in 
med delom, ki ga bo morala narediti občina. Zaradi nejasnosti se pojavlja veliko pomislekov, 
vendar pa bo projekt podprl.  
 
Ga. Polona Kambič je povedala, da je izgradnja omrežja med vasmi nekomercialni del, 
izgradnja omrežja in priključkov v vasi pa je komercialni del. Evropska sredstva, ki jih bo 
možno dobiti so sredstva za izgradnjo omrežja med vasmi (nekomercialni del), bele lise pa so 
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pogoj za prijavo na razpis za pridobitev sredstev za izgradnjo omrežja. Vsak izvajalec, ki se 
bo prijavil na razpis se bo prijavil le, če bo videl svoj komercialni interes. Sofinanciranje v 
višini 3.000,00 EUR za gospodinjstvo je maksimalen znesek, natančen znesek pa bo znan šele 
po izdelani analizi stroškov in prihodkov. 
 
G. Zvonko Butala je pojasnil, da bo v interesu zasebnega partnerja, da v vasi naredi 
maksimalno število možnih priključkov, zato ni možno računati s tem, da bi bila vrednost 
projekt lahko nižja. Potrebno je tudi izračunati, kaj 480.000,00 EUR pomeni za občinski 
proračun.  Javno mnenje pa govori o tem, da je potrebno proučiti ali je ta investicija 
pomembna glede na to, da v centru Semiča nekatera gospodinjstva še nimajo vode.   
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je znesek, ki ga mora zagotoviti občina velik, vendar 
pa je opozoril, da omrežja pod takšnimi pogoji, ne bo več mogoče zgraditi.  
Vodo v Semiču nima približno deset gospodinjstev, zato ni prav, da se govori, da v centru 
Semiča ni vode. Na oblikovanje javnega mnenja, ali je investicija pomembna ali ne, da je vse 
kar se naredi slabo, vpliva nekaj deste oseb v občini in ga posledično tudi sami ustvarjajo. 
 
G. Zvonko Butala je odgovoril na očitke župana in povedal, da ne ustvarja javnega mnenja po 
gostilnah. 
 
Ga. Silva Jančan je predlagala, da mora občina v tej smeri delati naprej, saj je to zelo 
pomembna stvar za celotno občino. Opozorila pa je, da potrebno biti previden pri izbiri 
izvajalca.  
 
G. Stanko Vidmar je opozoril, da na občini ni narejenih prioritet, zato se dogaja, da je 
potrebno nekatere stvari sprejeti na hitro. Potrebno se je vprašati, ali bo občina zmogla 
sofinancirati izgradnjo projekta.  
 
G. Matijo Hudaka je zanimalo, ali finančni vložek za izgradnjo omrežja vpliva na kohezijo za 
Belokranjski vodovod. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je pojasnil, da vložek na kohezijo ne bo imel nobenega vpliva, se 
bodo pa pojavile finančne težave. Povedal je tudi, da občina ima izdelane prioritete, ki so 
zapisane v strategiji razvoja občine in v načrtu razvojnih programov za obdobje 2007 – 2011.  
 
Ker so se svetniki strinjali, da je izvedba projekta širokopasovnega omrežja v Občini Semič 
pomembna za občino je župan predlagal sprejem sklepa o ugotovitvi javnega interesa za 
sklenitev javno-zasebnega partnerstva za izvedbo projekta.  
 
 
Predlog sklepa št.: 381-01/2006-7: 

Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ugotovitvi javnega interesa za sklenitev javno-

zasebnega partnerstva za izvedbo projekta »Gradnja, upravljanje in vzdrževanje odprtega 

širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v Občini Semič«. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
 
Sklep št. 381-01/2006-7 je sprejet.  
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Izredna seja sveta se je zaključila ob 18.00 uri. 
 
 
 
Zapisnikar       Župan občine Semič 
Renata Bukovec          Ivan Bukovec 
 
__________________     ___________________ 
 
 
 
 
    Overovatelja zapisnika: 
 
    Jože Mihelčič            _____________________ 
 

Anton Malenšek             _____________________ 
     
 
 


